

REFERAT FRA MØTE 2/2016

Dato: 20.04.15 kl 17.30-18.30

Til stede: Ellen Sofie Ruud, Tove Møller, Aud Kjemperud, Burre Møller, Olav Vee og Berit Grosvold

Sak 8/16: **Referat fra forrige møte**

Referatet ble gjennomgått. Sjekker med Roger evt. rørleggerfirmaet om dokumentasjon for hva som må gjøres hvis det skjer noe med gulvvarmen igjen.

Sak 9/16: **Klubbkveld til høsten**

Forslag til nye temaer for klubbkvelder ble diskutert. Enighet om at vi venter til Torill N. Mikkelsen kan komme ang temaet: Iran, Usbekistan og Turkmenistan og o-løp i disse landene. Andre forslag: Fugleforedrag v/Terje Bakken, Åmund og Anne Grethe Tonna /Norge på langs, Malin og Øystein Sørensen/karriere/bilder?, Quizz.

Undertegnede undersøker med de forskjellige aktørene hva vi kan få til den 20.10. Sender beskjed til resten av utvalget.

Sak 10/16: **Stoff til Eikerhornet**

Liten tekst til de nye stolene med bilde.

«Annonse» ang klubbkveld 20.10.

Hovedrengjøring/bilde (hvis jeg finner noen) med litt tekst ang vår årlige rengjøring.

Frist for innsending av stoff til Kjell Klokke er 1. juni. Bladet kommer ut 15. juni.

Sak 11/16: **Gjennomgang av styrereferat fra mars**

Referatet ble gjennomgått.

Sak 12/16: **Praktiske gjøremål**

Burre nevnte at vi må få tatt opp ristene utenfor utgangsdøren og få vekk det som har samlet seg på undersiden. Tar dette en tirsdag nå på våren. På litt sikt må vi også slipe og lakkere trappa til 2.etg. Når det gjelder sliping, kontakter vi Frode Peveri. Tenker vi tar dette rett før neste hovedrengjøring. Ny rute i utgangsdøra er bestilt av Roger. Tove har allerede vasket vinduer utvendig. Undertegnede sjekker om det trengs mer vinduspuss inne eller ute før konfirmasjonene.

Sak 13/16: **Strategiplan**

Vi gjorde noen tilføyelser i husutvalgets plan, som vi hadde fra før. Se vedlegg.

Steinberg, 20.04.16

Berit Grosvold

PS

Neste møte: Mandag 19.09. kl 17.30.

ds